

PRAYERS

Mr. Lang, a Member of the Queen's Privy Council, laid upon the Table.—Copies of the Canadian Coast Guard National Marine Emergency Plan, dated May 5, 1977. (English and French).—Sessional Paper No. 302-1/33.

Mr. Epp, seconded by Mr. Baker (Grenville—Carleton), by leave of the House, introduced Bill C-420, An Act to amend the Citizenship Act (conscientious objectors) which was read the first time and ordered to be printed and ordered for a second reading at the next sitting of the House.

Ordered,—That there be laid before this House copies of all contracts relating to the costs and construction of the two Toronto major postal plants of Gateway and South-Central between the (a) Department of Public Works and the Project Management Firm (b) Department of Public Works and the Project Construction Firm (c) Department of Supply and Services and the Project Management Firm (d) Department of Supply and Services and the Project Construction Firm (e) Project Management Firm and any Sub-contractor (f) Project Construction Firm and any Sub-contractor.—(*Notice of Motion for the Production of Papers No. 18—Mr. McKinley*).

Notice of Motion for the Production of Papers No. 44, as follows:

That an Order of the House do issue for a copy of any contracts, correspondence, agreements, assessments or papers concerning the multiculturalism grants in 1975 and 1976 involving Mr. Ed Struzik of London, Ontario,

having been called was, at the request of the honourable Member for Wellington—Grey—Dufferin—Waterloo (Mr. Beatty), transferred by the Clerk to the order of "Notices of Motions (Papers)" pursuant to Standing Order 48 (1).

The Order being read for the consideration of the Business of Supply;

Pursuant to Standing Order 58, Mr. Dinsdale, seconded by Mr. Baker (Grenville—Carleton), moved,—That this House notes with alarm the Government's continuing inability to provide Canadians with an efficient postal service, its obsession for secrecy, its illegal use of orders-in-council to set postal rates, and its chronic ineptness in the field of collective bargaining and industrial relations, and recommends that the operations of the Post Office Department be referred to a Special Joint Committee of the House of Commons and the Senate.

After debate thereon, proceedings on the motion expired.

PRIÈRE

M. Lang, membre du Conseil privé de la Reine, dépose sur le Bureau de la Chambre.—Copies, en français et en anglais, du plan national d'urgence maritime de la Garde côtière canadienne, en date du 5 mai 1977. (Document parlementaire n° 302-1/33).

M. Epp, appuyé par M. Baker (Grenville—Carleton), dépose, avec la permission de la Chambre, le Bill C-420, Loi modifiant la Loi sur la citoyenneté (objecteurs de conscience), qui est lu une première fois, l'impression en est ordonnée et la deuxième lecture en est fixée à la prochaine séance de la Chambre.

Il est ordonné,—Qu'il soit déposé à la Chambre copie de tous les contrats relatifs au coût et à la construction des deux principaux bureaux de poste de Gateway et de South Central à Toronto, entre a) le ministère des Travaux publics et le maître d'oeuvre du chantier, b) le ministère des Travaux publics et l'entreprise de construction, c) le ministère des Approvisionnements et Services et le maître d'oeuvre, d) le ministère des Approvisionnements et Services et l'entreprise de construction, e) le maître d'oeuvre et tout sous-traitant, f) l'entreprise de construction et tout sous-traitant.—(*Avis de motion portant production de documents n° 18—M. McKinley*).

L'avis de motion portant production de documents n° 44, ainsi conçu:

Qu'un ordre de la Chambre soit donné en vue de la production de copie de tout contrat, correspondance, entente, évaluation ou document concernant les subventions au titre du multiculturalisme, consenties en 1975 et 1976 à M. Ed Struzik de London (Ont.),

est appelé et, à la demande de l'honorable député de Wellington—Grey—Dufferin—Waterloo (M. Beatty), est reporté par le Greffier à l'ordre relatif aux *Avis de motions (documents)*, conformément au paragraphe (1) de l'article 48 du Règlement.

Il est donné lecture de l'ordre portant prise en considération des travaux des subsides.

En conformité des dispositions de l'article 58 du Règlement, M. Dinsdale, appuyé par M. Baker (Grenville—Carleton), propose,—Que la Chambre constate avec inquiétude l'incapacité persistante du gouvernement lorsqu'il s'agit de fournir aux Canadiens un service postal efficace, sa manie du secret, son utilisation illégale de décrets en conseil en matière de tarifs postaux et son inaptitude chronique dans le domaine de la négociation collective et des relations industrielles, et qu'elle recommande que l'examen des opérations du ministère des Postes soit confié à un comité spécial mixte de la Chambre des communes et du Sénat.

Après débat, les délibérations relatives à cette motion sont terminées.